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2020Z00909 

Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Slacht dreigt voor Texelse Konikpaarden: 
«Het pakte niet uit zoals we hadden gehoopt»» (ingezonden 22 januari 2020). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Slacht dreigt voor Texelse Konik-
paarden: «Het pakte niet uit zoals we hadden gehoopt»»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de mogelijke slacht van de Konikpaarden zeer 
onwenselijk is? 

Vraag 3
Wat vindt u van de opvatting van Staatsbosbeheer dat de slacht van deze 
dieren de voorkeur geniet boven eventuele herplaatsing bij particulieren? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat Staatsbosbeheer als grootste natuur- en terreinbeheer-
der van Nederland in staat zou moeten zijn om twintig dieren alternatieve 
huisvesting te bieden op een locatie waar zij geen schade kunnen aanrichten? 

Vraag 5
Is het gebruikelijk dat terreinbeheerders dieren naar de slacht sturen op het 
moment dat zij een potentieel veiligheidsrisco’s vormen voor passanten? 
Waarom kan er niet worden gekozen voor de plaatsing van bijvoorbeeld 
omheiningen of afrasteringen? 

Vraag 6
Bent u bereid om met Staatsbosbeheer in gesprek te gaan over herplaatsing 
van deze dieren in andere natuurgebieden in Nederland, of in het uiterste 
geval over herplaatsing bij particuliere houders of in andere Europese 
natuurgebieden?

1 NH Nieuws, 21 januari 2020 – «Slacht dreigt voor Texelse Konikpaarden: «Het pakte niet uit 
zoals we hadden gehoopt»» (https://www.nhnieuws.nl/nieuws/260405/slacht-dreigt-voor-
texelse-konikpaarden-het-pakte-niet-uit-zoals-we-hadden-gehoopt)
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